
Sponsorcommissie HC Souburgh                  Jaarverslag seizoen 2019 / 2020 

 

Samenstelling 

Afgelopen seizoen is de sponsorcommissie (opnieuw) aanzienlijk uitgedund. Marieke van Munster 

heeft al vrij snel na haar toetreden tot de sponsorcommissie te kennen gegeven dat zij hier niet op 

haar plaats is. En Hans de Jong heeft door drukke werkzaamheden zich helaas ook teruggetrokken uit 

de commissie. 

Conform de afspraken met JD2 (komend seizoen Dames 2) zijn Claire de Wit en Nina Nieuwenhout-

Rotmans tot sponsorcommissie toegetreden, maar hun rol is tot nu toe heel bescheiden geweest. 

De commissie bestaat nu uit Claire de Wit en Nina Nieuwenhout-Rotmans. We willen met nog 

minimaal twee leden uitbreiden. Verantwoordelijk bestuurslid is Korstiaan Rietveld. 

 

Gerealiseerd in afgelopen seizoen 

- De Grote Clubactie: 

Dit seizoen voor de tweede keer uitgevoerd. De netto opbrengst van ongeveer € 1.400 was 

helaas aanzienlijk minder dan die van het vorige seizoen(netto ruim € 2.100). Desondanks 

toch weer een mooie opbrengst. Deze zal in overleg met TC en JJ worden gebruikt voor 

aanschaf van nieuwe trainingsmaterialen. 

De opbrengst van het vorige seizoen heeft inmiddels geresulteerd in een nieuw TV-scherm in 

het clubhuis.  

- Actie Bordsponsor:  

Ook dit seizoen is het helaas niet gelukt om nieuwe bordsponsors te vinden. Via de 

Sponsornieuwsbrief hebben we de leden opnieuw geattendeerd op de actie, waarmee een 

bartegoed is te verdienen. 

- Rabobank als hoofdsponsor. 

Na ondertekening van het contract op 10 juni 2018 hebben de eerste seniorenteams dit jaar 

voor het eerst met shirtreclame van Rabobank gespeeld. Dit contract loopt twee seizoenen, 

en loopt dit seizoen derhalve af. We zijn nog in gesprek met Rabobank over een eventuele 

(gedeeltelijke) verlenging. Gezamenlijk met Rabobank zijn we tot de conclusie gekomen, dat 

de actie voor extra sponsorbijdrage bij het openen van een nieuwe jeugdbankrekening geen 

succes is en dat deel hebben we derhalve stopgezet. 

De Rabobank is dit seizoen met een nieuwe vorm van sponsoring begonnen, namelijk de 

zogenaamde verenigingsondersteuning. Onze aanvraag tot advies en hulp bij de financiering 

van een waterveld is goed ontvangen. Binnenkort horen we daar meer van 

- Volvo Svenscar 

Regelmatig aandacht voor Clubbonus (€ 1.000 per verkochte nieuwe Volvo) door publicaties 

op website en in Nieuwsbrief, heeft niet geleid tot inkomsten in dit seizoen.In de showroom 

staat een etalagepop met Souburgh-tenue opgesteld. Afgelopen seizoen is de regeling 

uitgebreid met een premie van € 500 bij de aankoop van een occasion. 

Sponsoring (in natura) van F&F toernooi via de Snelheidsmeter.  

De mooie scheidsrechtershesjes die we gesponsord hebben gekregen door Volvo Svenscar 

worden goed gebruikt en leiden tot meer respect voor de scheidsrechters. 

- Sponsorkliks: 

Sponsorkliks is een platform, waarmee commissie te verdienen is door vanaf hier door te 

klikken naar een groot aantal webshops (zoals Bol, Booking, Zalando, etc). Het blijkt moeilijk 



om leden te activeren hier gebruik van te maken ondanks diverse acties, zoals persoonlijke e-

mail naar alle leden, opnemen in de Nieuwsbrief en op de Website, het ophangen van doeken 

langs het veld. 

De uiteindelijke opbrengst afgelopen seizoen is € 207. 

 

 

Uitdagingen / doelen komend seizoen 

- Grote Clubactie. Ondanks de lagere opbrengsten ten opzichte van het vorige seizoen hebben 

we besloten ook dit seizoen mee te doen met De Grote Clubactie. We hopen door de 

‘lessons learned’ van afgelopen seizoen op een (nog) hogere opbrengst. Door de Corona-

maatregelen vereist dit nog meer aandacht! 

- Bordsponsoring blijven zoeken binnen eigen ledenbestand. De actie (met beloning van 

bartegoed van € 100) is verlengd. 

- De Clubbonus van Volvo is uitgebreid naar gebruikte auto’s (€ 500). Clubbonus regelmatig 

onder de aandacht brengen. 

- Het televisiescherm in het clubhuis, aangeschaft uit de opbrengst van De Grote Clubactie, 

willen we mede beschikbaar stellen aan onze sponsors. Op die manier hopen we op een 

minimaal neutrale exploitatie. 

- Gratis sponsoring door Sponsorkliks onder de aandacht blijven brengen, omdat hier nog veel 

meer uit te halen moet zijn. 

 

Afsluiting 

Het is goed om te constateren dat onze inspanningen dit jaar weer mooie resultaten hebben 

opgeleverd, maar dat deze tegenvallen ten opzichte van het vorig seizoen. Dit heeft alles te maken 

met een onvoldoende bezetting van de sponsorcommissie. Het is dan ook absoluut noodzakelijk om 

de commissie uit te breiden omdat we er van overtuigd zijn dat er meer mogelijkheden tot het 

verkrijgen van sponsorinkomsten zijn. 

 

Alblasserdam, 13 augustus 2020 


